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Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 25.04.2018 

 

Počet poslancov : 9 

Prítomní: 7 

Ospravedlnení: Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová 

Starosta obce: Mgr. Peter Švaral 

Hlavná kontrolórka: Natália Topolčányová  

Pracovníci Obecného úradu podľa prezenčnej listiny  

 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

2. Správa o rokovaní komisií OZ. 

3. VZN č.1/2018o podmienkach nájmu bytov. 

4. Informácia o hospodárení  obce k 31.03.2018 

5. Dodatok č. 3 k Zriaďovacej listine Materskej školy. 

6. Informácie o predpokladaných investíciách v roku 2018. 

7. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti. 

8. Rôzne. 

9. Interpelácie poslancov. 

10. Diskusia  

11. Záver  

K bodu programu č. 1 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. Peter Švaral. Po privítaní poslancov a ostatných 

prítomných predložil na schválenie program riadneho rokovania. Ako zapisovateľka bola určená p. Alena 

Karšayová, overovatelia - p. Peter Piešťanský, p. Ján Želipský, zloženie návrhovej komisie – p. Vladimír Báchor, 

p. Marián Karšay, Bc. Karol Štark. 

OZ schválilo návrh na určenie zapisovateľa – p. Alena Karšayová, overovateľov zápisnice – Peter Piešťanský, 
Ján Želipský zloženie návrhovej komisie – p. Vladimír Báchor, p. Marián Karšay, Bc. Karol Štark a program 
rokovania – uznesenie   10/2018   
za: 6 , zdržal sa: 0 , proti: 0 , neprítomní: 3 – p. Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová, MUDr. Jana 
Vrablicová. 
 
K bodu programu č. 2 
Správu o rokovaní stavebnej komisie podal p. František Ambra. Komisie riešila: 
Žiadosť spoločnosti MAXAL o výstavbu dvoch bytových  domov za nájomnými bytovými domami. Komisia 
výstavbu odporučila s podmienkou, že  majiteľ prevedie priľahlú komunikáciu (medzi Obchodnou a Kuchynskou 
ulicou) na obec.  
Žiadosťou o výstavbu rodinného domu na Hlavnej ulici. Komisia odporúča. 
Žiadosťou o odkúpenie obecného pozemku v lokalite Rybník. Komisia neodporúča. 
Žiadosťou o odkúpenie pozemku na výstavbu garáže smerom na Rašelinu. Komisia neodporúča, pretože cez 
pozemok sú vedené inžinierske siete. Zaoberala sa zámerom vyznačovania parkovacích miest v obci. 
Sociálna komisia sa zaoberala poskytovaním sociálnych služieb v obci a  stavom  nájomných bytov.  
OZ vzalo na vedomie  informáciu o rokovaní komisie pre územné plánovanie, výstavbu a dopravu a komisie pre 
problematiku bytov, sociálnych vecí a zdravotníctvo – uznesenie č. 11/2018  
za:  6,  zdržal sa:  0 , proti: 0 , neprítomní: 3 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová, MUDr. Jana 
Vrablicová. 
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 K bodu programu č. 3  
Starosta predložil na schválenie VZN.č. 1/2018 o podmienkach nájmu bytov. Na základe kontroly zo Štátneho 
fondu rozvoja bývania musí byť urobená úprava VZN s odkazom na príslušný zákon. Obsah sa nemení. 
Všeobecne záväzné nariadenie nadobúda účinnosť dňom 15.5.2018. 
OZ schválilo VZN č. 1/2018 o podmienkach nájmu bytov – uznesenie č. 12/2018  
za: 7 , zdržal sa: 0 , proti: 0 , neprítomní: 2 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová 
 
K bodu programu č. 4 
Starosta prezentoval prítomným stav hospodárenia obce k 31.03.2018.  
Tabuľka o hospodárení  je ako príloha č.1  k zápisnici. 
Starosta povedal, že na základe kontroly bol vypracovaný zoznam daňovníkov, ktorým vznikli nedoplatky na 
daniach za rok 2017. Celková výška nedoplatkov na daniach je v sume 6 958,32 €. Správca dane zašle všetkým 
daňovým dlžníkom výzvu na úhradu nedoplatkov spolu s novým Rozhodnutím na rok 2018. Tých neplatičov, ktorí 
si svoje pohľadávky voči obci nesplnia, obec zverejní. Ak ani na základe výzvy dlžníci svoje pohľadávky 
neuhradia bude obec pokračovať cestou exekúcie a pod. Takým istým spôsobom bude obec postupovať aj pri 
vymáhaní nedoplatkov za odpady. Celková výška nedoplatkov za odpady  je v sume  24 198,07 €. 
OZ vzalo na vedomie informáciu o hospodárení obce k 31.03.2018 – uznesenie č. 13/2018  
za: 7 , zdržal sa: 0 , proti: 0 , neprítomní: 2 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová 
 
K bodu programu č. 5 
Kontrolou Štátnej školskej inšpekcie bol zistený chybný zápis v názve školy v Zriaďovateľskej listine materskej 
školy. 
Po oprave OZ schválilo Dodatok č. 2 k Zriaďovacej listine Materskej školy v Rohožníku – uznesenie č. 14/2018  
za: 7 , zdržal sa: 0 , proti: 0 , neprítomní: 2 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová 
 
 K bodu programu č. 6 
Starosta podal informáciu o predpokladaných investíciách na rok 2018. Investície budú financované z obecného 
rozpočtu aj z externých zdrojov, ktoré už máme zazmluvnené.  
Starosta odprezentoval prítomným vizualizáciu prác, ktoré sa už realizujú a aj tie, ktoré sa budú realizovať tento 
rok. Od 10.04. 2018 začala rekonštrukcia miestnych komunikácií a chodníkov v obci na uliciach: Na barine, 
Lesná, Pod oborou, Mierová aj spojovacia ulica medzi Hlavnou a kostolom, Školské námestie (od  Kultúrneho 
domu po Materskú škôlku), Karpatská, Cintorínska, Obchodná (cesta okolo obchodného centra Účko), Pri mlyne. 
Buduje sa nové parkovisko pri bytovom dome 388-389. Na uliciach K rašeline a Športová boli urobené 
odvodňovacie vpuste a následne bude na komunikácie položený nový asfaltový povrch. 
Na obchodnej ulici pri Polícii bol vybudovaný nový chodník  spolu s úpravou okolia a osadená bola aj nová 
autobusová zastávka. Nová zastávka bola umiestnená aj na Malackej ulici. Začína položenie nového gumového  
povrchu na hádzanárskom ihrisku. V pláne je tento rok aj rekonštrukcia plotu  okolo cintorína. V pondelok 
23.04.2018 sa začala rekonštrukcia Materskej školy. Výsledkom bude prestavba vnútorných priestorov na 
spoločnú jedáleň, telocvičňu a na poschodí vznikne jedna nová trieda. Vo fáze príprav je rekonštrukcia budovy 
bývalej Avany na Obecné múzeum, o ktoré sa bude starať prevažne občianske združenie Spiduch. Budú tam 
uložené všetky exponáty ľudového  charakteru, ktoré počas svojej činnosti  členovia o. z. Spiduch  zozbierali. 
Bude slúžiť ako výstava ľudového umenia na zachovanie dedičstva pre ďalšie generácie. Ďalej bude z rozpočtu 
obce postupne rekonštruované verejné osvetlenie. Obec na základe uznesenia OZ zakúpila obecný 9-miestny 
automobil značky Fiat, ktorý bude za dohodnutých podmienok slúžiť všetkým organizáciám v obci.  
Starosta prítomným vysvetlil celý zložitý proces ako sa vyvíjal projekt , ktorý predchádzal rekonštrukcii Materskej 
školy a ako fungujú fondy na Slovensku. Ukončenie rekonštrukcie predpokladá do konca roka 2018. 
Tabuľka postupnosti získania je ako príloha č. 2 k zápisnici. 
 
Starosta ďalej povedal, že ho trochu mrzí keď počuje po dedine, že sa v dedine niečo deje  len preto, že idú 
voľby. Pozorný občan by si všimol, že počas každého roka sa konajú  v obci stavebné aktivity, možno 
porovnateľne väčšie ako tie, ktoré sa robia tento rok. Ročne obec  do stavebných prác investuje cca 400 tisíc €. 
Nemá pocit, že by sa to robilo, len preto, že idú nejaké voľby.  
OZ vzalo na vedomie informáciu o predpokladaných investíciách v roku 2018 – uznesenie č. 15/2018  
za: 7 , zdržal sa: 0 , proti: 0 , neprítomní: 2 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová 
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K bodu programu č. 7 
Správu o kontrolnej činnosti podala hlavná kontrolórka p.  Natália Topolčányová.  

Kontrola uznesení – neboli zistené nedostatky. 

Kontrola účtovných dokladov, evidencie a vykonávanie kontroly v zmysle zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej 

kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov a vnútorného predpisu č. 4/2016 a 2/2016 – neboli 

zistené žiadne závažné nedostatky. Nedostatky pri zaraďovaní účtovaných položiek bude v priebehu roka 2018 

vykonané v zmysle metodického usmernenia MF SR k č. MF/010175/2004-42 zo dňa 8. decembra 2004 

a vysvetlivky k ekonomickej klasifikácii rozpočtovej klasifikácie   

OZ vzalo na vedomie správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch kontrolnej činnosti – uznesenie č. 16/2018  
za: 7 , zdržal sa: 0 , proti: 0 , neprítomní: 2 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová 
 

K bodu programu č. 8 

Na základe žiadosti OZ schválilo zámer uzatvoriť zmluvu o zriadení vecného bremena k pozemkom vo 
vlastníctve obce v rozsahu podľa Geometrického plánu zamerania skutkového stavu zrealizovanej stavby, a to 
k parc. Č. KN – C 3045/97, 3045/243,  3046/39 3045/243, a parc. Č. KN – E 3045/7, ktorých vlastníctvo je 
zapísané Katastrálnym odborom Okresného úradu v Malackách na LV č. 710 pre obec Rohožník, za účelom 
umiestnenia inžinierskej stavby elektroinštalácia a káblová prípojka pre bytový dom v zmysle právoplatného 
stavebného povolenia zo dňa 22.09.2015 č. SOÚ-R/2015/2961/12/MA realizovaný spoločnosťou MILFORD, 
s.r.o., v prospech spoločnosti Západoslovenská distribučná a.s. Bratislava – uznesenie č. 17/2018  
za: 7 , zdržal sa: 0 , proti: 0 , neprítomní: 2 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová 
 
OZ schválilo Zámer prenajať časť nehnuteľnosti  - budovy bývalej pálenice, ktorý sa nachádza na pozemku parc. 
Č. 295/3 v obci Rohožník a vlastníctvo k nemu je evidované na LV č. 710 Katastrálnym odborom Okresného 
úradu Malacky v prospech obce Rohožník, a to OZ Spievajúci dôchodci – Záhoria SPIDUCH-Z, Obecný úrad 
Rohožník, IČO 379 29 003 za nájomné vo výške 1,-€/rok z dôvodov hodných osobitného zreteľa v súlade 
s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 
Osobitným zreteľom je zámer zriadiť v predmetnej budove obecné múzeum a podpora uchovávania kultúrneho 
dedičstva obce Rohožník a regiónu Záhorie – uznesenie č. 18/2016  
za:    7  zdržal sa:  0  , proti:   0  , neprítomní: 2 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová 
 
Starosta informoval o dvoch žiadostiach p. Hamara doručených 23.04.2018. Žiadosti najskôr predloží na 
prerokovanie stavebnej komisii a následne na rokovaní OZ v júni 2018. 
 
Starosta požiadal poslancov o splnomocnenie za účelom  uskutočnenia úkonov na ukončenie členstva 
v Združení miest a obcí Slovenska.  Uviedol, že za posledných 10 rokov nevidí z členstva žiaden prínos. Aktuálne 
a vážne problémy sa neriešia a komunikácia so združením je veľmi zlá. Niekoľko krát na sneme ZMOS osobne 
upozorňoval na nečinnosť, ale nič sa nezmenilo. Starosta dospel k názoru, že je na čase vyjadriť svoju 
nespokojnosť  a dať združeniu signál, že niečo nefunguje. O ukončenie  požiadajú  obce z okresov Malacky, 
Senec a Skalica.   
OZ splnomocnilo starostu obce na uskutočnenie právnych aktov potrebných pre ukončenie členstva obce 
Rohožník v organizácii “Združenie miest a obcí Slovenska“ – uznesenie č. 19/2018 
 za:    5  zdržal sa:  0  , proti:  2 – Vladimír Báchor, Bc. Karol Štark  , neprítomní: 2 – Roman Havelka, Mgr. 
Ivana Kočišová  
 
Starosta povedal, že ešte v lete na mimoriadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva bolo schválené podanie 
projektu: Podpora predchádzania vzniku biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov v obci 
Rohožník.  Do dnešného dňa od Slovenskej agentúry životného prostredia výsledok nemáme.  
Momentálne obec pripravuje projekt  Zberný dvor v obci Rohožník, ktorý obec plánuje zriadiť na súčasnom 
dvore technických služieb. Žiadosť sa ešte len pripravuje, keď bude jasné spolufinancovanie, bude predmetom 
rokovania OZ na budúcom zasadnutí.  
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Starosta informoval o zámere súkromného investora zriadiť v budove bývalej predajne COOP Jednota Na barine 
pálenicu. Nikto z obecného zastupiteľstva nevyjadril voči takémuto zámeru žiadne výhrady. 
 
Starosta informoval o doručení Záverečného stanoviska č.1765/2018-1.7/mv zo dňa 27.02.2018 o súhlase 
s realizáciou navrhovanej činnosti – Optimalizácia bieleho a šedého  cementu. Obec k stanovisku podala rozklad 
v stanovenom termíne, kde opätovne odmieta povolenie a trvá na stanoviskách zo zasadnutia  OZ  z 09.08.2017.  
 
V tejto súvislosti starosta zareagoval na uverejnený článok Bc. Štarka: Zeleň pre naše deti. 
V článku píše, že sa mu nepáči ako sa prekrúcajú fakty o kauze optimalizácie šedého cementu. Reagoval na 
článok Mgr. Kočišovej, ktorá napísala, že ani jeden poslanec nemal záujem hlasovať za zvyšovanie množstva 
spaľovaných odpadov. Faktom je, že petíciu proti navýšeniu spaľovania odpadov podpísali iba dvaja poslanci 
a nech si ľudia utvoria vlastný obraz.  
Starosta povedal, že petícia bola na Obecný úrad doručená v poobedných hodinách,  jeden deň pred 
zasadnutím OZ a ani on o nej nevedel.  Nazdá sa mu korektné obviniť niekoho, že nepodpísal petíciu proti 
niečomu,  keďže dotyčný nebol ani oslovený a nevedel o nej. Má pochybnosti o tom, či petičný výbor oslovil 
všetkých členov poslaneckého zboru.  MUDr. Vrablicová poskytla priestor na podpisovanie petície vo  svojej 
ambulancii. 
 
V súvislosti s predchádzajúcim zasadnutím, na ktorom p. Peter Pulmann  poukázal na neodborné orezávanie  
a výruby stromov v obci, starosta oslovil viaceré spoločnosti. Dve predložili obci možnosti dendrologického 
posudku. Zistili, že v obci je 722 stromov, ktoré by bolo treba posúdiť a navrhnúť starostlivosť o ne. Náklady na 
jeden strom vyčíslili na 8,-€ a celkový dendrologický posudok by obec stál cca 5 600,-€. Nie je to nízka suma, 
starosta zatiaľ na ponuku nereagoval. 
 
V rámci akcie Čistý chotár  sa mohli občania zapojiť do čistenia verejného priestranstva v okolí svojich domov. 
Napriek ponúkanej spolupráce zo strany obce a včasnej propagácii,  starosta veľký záujem zo strany občanov 
neeviduje. Poďakoval základnej škole, materskej škole, združeniu Nordic Walking, rybárom , ktorí sa do akcie 
zapojili. Zapojili sa aj pracovníci obecného úradu, ktorí vyčistili okolie potoka Rudávka za čističkou. Pracovníci 
technických služieb čistili priekopy popri komunikáciách smer Sološnica, Malacky, Kuchyňa.  Snahou bolo vyčistiť 
chotár a ukázať, že nám záleží na tom v akom prostredí žijeme. Celkovo sa vyzbieralo cca 3 500 kg odpadu.  
 
Starosta na základe neustáleho dopytovania občanov k chystanej rekonštrukcii cesty Malacky – Rohožník  
povedal, že  sa informoval a odpoveď je ako príloha č. 3 k zápisnici.  
 
K bodu programu č. 10 
Bc. Karol Štark sa opýtal ako je možné, že na jeho článok uverejnený v obecných novinách č. II sa objavili proti- 
reakcie, napriek tomu, že článok redakcii zaslal na poslednú chvíľu. 
 Ing. Katarína Jurkáčková – redaktorka novín vysvetlila, že v zmysle tlačového zákona č. 167/2008 Z.z.,  
v ktorom sa píše, že sme povinní  na základe rovnosti poskytovať vydavateľovi periodickej tlače a tlačovej 
agentúre informácie o svojej činnosti na pravdivé, včasné informovanie verejnosti. Redakčná rada  pokladala za 
korektné osloviť aj druhú stranu, ktorej sa daná problematika týkala. Protistrana svoju možnosť využila a vyjadrila 
svoj názor v tom istom čísle. Pretože nie je novinárka absolvovala školenie kde bolo jasne povedané, že ak 
máme tú možnosť treba dať priestor na vyjadrenie jednej aj druhej strane v tom istom čísle.  
Starosta dodal, že je slušné dať možnosť aj druhej strane aby sa vyjadrila. 
 
Bc. Štark pokladá redakčnú radu za nedôveryhodnú, pretože dala priestor CRH na reakciu k jeho článku  
a nepreverila si pravdivosť informácií.  Ing. Jurkáčková odpovedala, že pochybnosti a otázky k článku treba 
adresovať na CRH, ona nie je kompetentná vyjadrovať sa k jeho  obsahu. Môže mu poskytnúť kontakt na 
oddelenie komunikácie s verejnosťou.  
 
Taktiež sa mu nezdá seriózny  prístup starostu vo veci vybavenia Záverečného stanoviska č.1765/2018-1.7/mv . 
Povedal, že starosta zaslal 21.03. 2018 e-mail, v ktorom ich informoval, že podľa jeho vedomia ani jeden  
z poslancov  ani na stavebnej ani žiadnej inej komisii túto tému neotvoril a ku dnešnému dňu na uvedené 
stanovisko nikto nereagoval.  
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Starosta povedal, že  08.03.2018 bolo obci Rohožník doručené Záverečného stanoviska zo dňa 27.02.2018 
o súhlase s realizáciou navrhovanej činnosti – Optimalizácia bieleho a šedého  cementu. Bolo zverejnené na 
internetovej stránke obce a zaslané všetkým poslancom.  Keďže do 21.03.2018 nikto z poslancov na túto tému 
nereagoval zaslal 22.03.2018 Ministerstvu životného prostredia SR  Rozklad voči Záverečnému stanovisku 
č.1765/2018-1.7/mv o súhlase s realizáciou navrhovanej  činnosti – Optimalizácia výroby bieleho a šedého 
cementu zo dňa 27.02.2018 v stanovenom termíne,  kde opätovne odmieta povolenie a trvá na stanoviskách zo 
zasadnutia  OZ  z 09.08.2017.  
 
Bc. K. Štark má názor, že danú  tému mal otvoriť starosta alebo  komisia pre  životné prostredie. 
Starosta povedal, že danú tému mohol otvoriť ktokoľvek kto sa o to zaujíma. Každý člen komisie a každý 
poslanec mal možnosť vyjadriť svoj názor k danej téme. Komisie OZ sú poradný orgán zastupiteľstva a nič 
nebránilo jeho iniciatíve prísť a povedať, že toto je problém, riešme ho. On sám pozíciu predsedu komisie pre 
životné prostredie odmietol. Starosta zopakoval, že obec k stanovisku podala rozklad v stanovenom termíne, kde 
opätovne odmieta povolenie a trvá na stanoviskách zo zasadnutia  OZ  z 09.08.2017.  
 
Starosta poprial riaditeľke MŠ, Mgr. Silvii Dinušovej peknú materskú dovolenku a požiadal  Mgr. Katarínu 
Potúčkovú, aby podpísala doklad o dočasnej funkcii. Mgr. Katarína Potúčková bola týmto menovaná na 
zastupovanie riaditeľky MŠ Rohožník počas materskej dovolenky. 
 
K bodu programu č.11 
Na záver starosta všetkým poďakoval za  účasť a spoluprácu. 
 
 
 
 
Zapisovateľka:        Alena Karšayová                     .................................................. 

 

Overovatelia :          Peter Piešťanský                    ................................................... 

 

                                Ján Želipský                            .................................................... 

 
   
 
 
 
 
 
 
 Mgr. Peter Švaral 
  starosta obce 
 
 

 
 

 

Prílohy : č. 1 – hospodárenie obce k 31.03.2018  

              č. 2 – Zvýšenie kapacity MŠ Rohožník 

č. 3 – odpoveď na rekonštrukciu cesty Rohožník-Malacky   
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U Z N E S E N I E 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 25.04.2018 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Rohožníku. 

Určuje: za zapisovateľa: Alena Karšayová 

              za overovateľov zápisnice: Peter Piešťanský, Ján Želipský  

 

 

A. berie na vedomie 
 

1. informáciu o rokovaní komisie pre územné plánovanie, výstavbu a dopravu a komisie pre problematiku 
bytov, sociálnych vecí a zdravotníctvo – uznesenie č. 11/2018 
za:  6,  zdržal sa:  0 , proti: 0 , neprítomní: 3 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová, MUDr. Jana 

Vrablicová 

 

2. informáciu o hospodárení obce k 31.03.2018 – uznesenie č. 13/2018 
za: 7 , zdržal sa: 0 , proti: 0 , neprítomní: 2 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová 

 

3. informáciu o predpokladaných investíciách v roku 2018 – uznesenie č. 15/2018 
za: 7 , zdržal sa: 0 , proti: 0 , neprítomní: 2 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová 

 

4. správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch kontrolnej činnosti – uznesenie č. 16/2018 
za: 7 , zdržal sa: 0 , proti: 0 , neprítomní: 2 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová 

 

B.  s c h v a ľ u j e 

     

1. návrh na určenie zapisovateľa – p. Alena Karšayová, overovateľov zápisnice – Peter Piešťanský, Ján 
Želipský zloženie návrhovej komisie – p. Vladimír Báchor, p. Marián Karšay, Bc. Karol Štark a program 
rokovania – uznesenie   10/2018  
za: 6 , zdržal sa: 0 , proti: 0 , neprítomní: 3 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová, MUDr. Jana 

Vrablicová 

 

2. VZN č. 1/2018 o podmienkach nájmu bytov – uznesenie č. 12/2018 
za: 7 , zdržal sa: 0 , proti: 0 , neprítomní: 2 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová, 

 

3. Dodatok č. 2 k Zriaďovacej listine Materskej školy v Rohožníku – uznesenie č. 14/2018 
za: 7 , zdržal sa: 0 , proti: 0 , neprítomní: 2 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová 

 

4. Zámer uzatvoriť zmluvu o zriadení vecného bremena k pozemkom vo vlastníctve obce v rozsahu podľa 
Geometrického plánu zamerania skutkového stavu zrealizovanej stavby, a to k parc. č. KN - C 3045/97, 
3045/243,  3046/39 3045/243, a parc. č. KN – E 3045/7, ktorých vlastníctvo je zapísané Katastrálnym 
odborom Okresného úradu v Malackách na LV č. 710 pre obec Rohožník, za účelom umiestnenia 
inžinierskej stavby elektroinštalácia a káblová prípojka pre bytový dom v zmysle právoplatného stavebného 
povolenia zo dňa 22.09.2015 č. SOÚ-R/2015/2961/12/MA realizovaný spoločnosťou MILFORD, s.r.o., 
v prospech spoločnosti Západoslovenská distribučná a.s. Bratislava – uznesenie č. 17/2018 
za: 7 , zdržal sa: 0 , proti: 0 , neprítomní: 2 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová 
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5. Zámer prenajať časť nehnuteľnosti  - budovy bývalej pálenice, ktorý sa nachádza na pozemku parc. č. 295/3 
v obci Rohožník a vlastníctvo k nemu je evidované na LV č. 710 Katastrálnym odborom Okresného úradu 
Malacky v prospech obce Rohožník, a to OZ Spívajúci dúchodci – Záhoria SPIDUCH-Z, Obecný úrad 
Rohožník, IČO 379 29 003 za nájomné vo výške 1,-€/rok z dôvodov hodných osobitného zreteľa v súlade 
s ustanovením § 9a ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov. Osobitným zreteľom je zámer zriadiť v predmetnej budove obecné múzeum a podpora 
uchovávania kultúrneho dedičstva obce Rohožník a regiónu Záhorie – uznesenie č. 18/2018 

   za:    7  zdržal sa:  0  , proti:   0  , neprítomní: 2 – Roman Havelka, Mgr. Ivana Kočišová  

 

 
C. S p l n o m o c ň u j e 

starostu obce na uskutočnenie právnych aktov potrebných pre ukončenie členstva obce Rohožník v 
organizácii “Združenie miest a obcí Slovenska" – uznesenie č. 19/2018 

   za:    5  zdržal sa:  0  , proti:  2 – Vladimír Báchor, Bc. Karol Štark  , neprítomní: 2 – Roman Havelka, 

Mgr. Ivana Kočišová  

 

 

Uznesenie  schválené OZ dňa 25.04.2018 

  

 

                                                   Mgr.  Mgr. Peter Švaral 

                                                           starosta obce 

 

 

 


